
 

1Raadsbesluit 

 

De raad van de gemeente Texel: 

Besluit 

De voorliggende motie, ingediend door Texels Belang en GroenLinks, aan te nemen, 

 

en 

Roept het college op 

Te onderzoeken wat de kosten (en andere consequenties) zijn indien de Sporthal alsnog zodanig wordt 

aangepast, dat hij tevens geschikt is voor de andere (niet-sport) activiteiten welke de laatste paar jaar in de 

Koninghal of Ons Genoegen zijn georganiseerd en dat aan de gemeenteraad te melden, zodat hij kan 

besluiten de aanpassing alsnog wel of niet te doen. 

 

VVD, PvdA en Texel 2010 hebben tegen dit voorstel gestemd. 

 

Ondertekening  Bijlagen 

Vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 07-11-2019, 

 

De griffier, De voorzitter, 

 

 

 

 

Zaaknummer 1924511 

 1. Motie 

 

 

 

 

Motie ‘Onderzoeken wat het kost om alsnog 
bepaalde evenementen in de sporthal 
mogelijk te maken’ 
De raad heeft bij de kaderstelling t.a.v. de nieuwe sporthal het volgende besloten: ‘ … 

maar die tevens geschikt is voor de andere activiteiten zoals de  

TESO-vergadering, lezingen en andere (niet-sport) activiteiten welke de laatste paar 

jaar in de Koninghal of Ons Genoegen zijn georganiseerd. 

Hierbij geldt dat alle huidige evenementen en activiteiten ook in de nieuwe sporthal 

zullen kunnen plaatsvinden…. ‘.  

Gemeenteraad 07-11-2019 
 

Portefeuillehouder J. Vlaming 
 

6 Samen beleven en bewegen 

 



 

Motie 
 

 

Toelichting  

Wij vinden het een gemis dat de nieuwe sporthal niet geschikt is voor evenementen, zoals was afgesproken. 

De hal, centraal gelegen in Den Burg, zal wellicht 50 jaar een bijdrage leveren aan de Texelse gemeenschap. 

En precies dat was de reden dat de gemeenteraad het betreffende kader had gesteld: een locatie behouden 

in Den Burg, waar tegen een schappelijk tarief toch bepaalde niet-sport activiteiten kunnen plaatsvinden, 

zoals de diploma-uitreiking van de OSG. 

 

Daarnaast is het zo dat de Sportstichting Texel € 7.000 per jaar aan evenementeninkomsten geraamd heeft in 

haar begroting. Het college heeft aangegeven dat, indien evenementeninkomsten achterblijven op deze 

raming, zij helpt met het zoeken naar een oplossing.  

Maar liever willen wij dat het gewoon mogelijk wordt om deze inkomsten te genereren, door de 

evenementen die van oudsher in Ons Genoegen en de Koninghal plaatsvonden, gewoon in de TXL sporthal te 

kunnen organiseren. 

 

Het college vindt het niet nodig om de hal alsnog geschikt te maken, maar wij wel. 

 

Wij willen dan ook graag weten wat het kost om alsnog de TXL Sporthal geschikt te maken voor de gewenste 

evenementen (waarbij met ‘geschikt’ bedoeld wordt, dat zonder al te veel extra kosten/ingrepen bepaalde 

evenementen in de TXL Sporthal kunnen plaatsvinden, tegen passende tarieven). 

 

Vandaar deze motie. 

 

Roept het college op 

Te onderzoeken wat de kosten (en andere consequenties) zijn indien de Sporthal alsnog zodanig wordt 

aangepast, dat hij tevens geschikt is voor de andere (niet-sport) activiteiten welke de laatste paar jaar in 

de Koninghal of Ons Genoegen zijn georganiseerd en dat aan de gemeenteraad te melden, zodat hij kan 

besluiten de aanpassing alsnog wel of niet te doen. 

 

  

Onderzoeken wat het kost om alsnog 
bepaalde evenementen in de sporthal 
mogelijk te maken 
De raad heeft bij de kaderstelling t.a.v. de nieuwe sporthal het volgende besloten: 

‘ … maar die tevens geschikt is voor de andere activiteiten zoals de  

TESO-vergadering, lezingen en andere (niet-sport) activiteiten welke de laatste 

paar jaar in de Koninghal of Ons Genoegen zijn georganiseerd. 

Hierbij geldt dat alle huidige evenementen en activiteiten ook in de nieuwe 

sporthal zullen kunnen plaatsvinden…. ‘.  

Raad 07-11-2019  
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Portefeuillehouder J. Vlaming  

 
 

 

 


